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De fractie heeft de volgende vragen:

Om de vrij lange wachtlijst (55 volgens BN DeStem) voor personen die in Roosendaal in een 
woonwagen willen wonen aan te pakken, kondigde u aan extra standplaatsen te willen creëren, 
mogelijk door middel van de aanleg van extra kampjes. Voor degenen die op die wachtlijst staan gaat 
het proces om te komen tot nieuwe standplaatsen echter niet snel genoeg. Dit gaven ze ook aan 
tijdens een demonstratie bij het Stadskantoor op maandag 18 november jl. Volgens de aanwezige 
demonstranten zijn er op korte termijn op de bestaande kampjes eenvoudig extra plaatsen te 
realiseren. U bestempelde dit in BN DeStem als “goed voorwerk” dat mogelijk snel uitvoerbaar is. Een 
extra kampje zou volgens u meer tijd gaan kosten.

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft hierover enkele vragen:

1. Het creëren van extra plaatsen op bestaande kampjes lijkt ons ook sneller, efficiënter en met 
minder procedures te realiseren dan de aanleg van een nieuw kampje. Deelt u deze mening? 
Zo ja, gaat u deze mogelijkheid onderzoeken? Kunt u uw antwoord toelichten?

2. Hoeveel extra plaatsen, en binnen welk tijdsbestek, kunnen er op bestaande kampjes bij 
benadering gerealiseerd worden?

3. De mogelijke aanleg van nieuwe kampjes gaat meer tijd kosten dan verwacht. Wat is de 
oorzaak daarvan?

4. Kunt u bij benadering aangeven hoe lang het gaat duren voordat mogelijk een nieuw kampje 
uiteindelijk gerealiseerd kan zijn en waar hangt dat vanaf?

5. Is een combinatie van beide opties (extra plekken bij bestaande kampjes + een nieuw kampje) 
wat u betreft ook een mogelijkheid om de wachtlijst aan te pakken? Graag een toelichting.

6. Volgens u heeft ook Nijbod, het bedrijf dat namens de gemeente de kampjes beheert, een rol in 
dit proces. Kunt u deze rol omschrijven?

7. Woonwagenbewoners hekelen de communicatie van Nijbod inzake de aanpak van de 
wachtlijst. Zijn deze problemen u bekend, deelt u die opvatting en heeft u hierover met Nijbod 
contact? Graag een toelichting.

Namens de fractie van Roosendaalse lijst, 

Eric de Regt en Cor Gabriëls



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.   Ja. Wij denken ook dat een goede optie is. Het onderzoeken van de mogelijkheden bij de 
bestaande centra is beslist één van de mogelijkheden.

2. We willen circa 10 nieuwe plaatsen maken 

3.  We moeten rekening houden met planologische procedures om  bestemmingsplannen aan te 
passen. Daarbij hebben belanghebbenden de mogelijkheid  om bezwaar en beroep aan te tekenen.

4. Wanneer de we uitgaan van een gedegen locatievoorbereiding, overleg met de 
woonwagenbewoners en de omwonenden, bouw- en woonrijp maken en een planologische 
procedure moet rekening worden gehouden met een minimale doorlooptijd van 2 jaar. Door vertraging 
in de planologische procedure kan de looptijd verder uitlopen.

5. Ja. Als die optie de mogelijkheid biedt om de 10 plekken te realiseren is dat een goede oplossing.

6. De Stichting Woonwagenbeheer Zuid-West Nederland is eigenaar van de standplaatsen en de 
huurwoonwagens in de gemeente Roosendaal. Nijbod verricht in opdracht van de Stichting het 
beheer en onderhoud. Wij zullen hen vragen om ons te adviseren over op dit dossier.

7. Dit is ons bekend. De toewijzing van nieuwe plaatsen is ene verantwoordelijkheid van de Stichting 
Woonwagenbeheer Zuid-West Nederland en verloopt in beginsel via de wachtlijst. De centra worden 
veelal bewoond door 1 of meerdere families. Bij de toewijzing wordt dan ook rekening gehouden met 
de sociale cohesie op een centrum. Hierover vindt ook overleg plaats met de bewoners.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis


